
PROTOKOL NR XVI/12 


Z Sesji Rady Gminy Ciechanow w dniu 11 maja 2012 roku w lokalu Urz~du 


Gminy w Ciechanowie pod przewodnictwem Pana Eugeniusza Olszewskiego 

Przewodnicz~cego Rady Gminy. 


W Sesji uczestniczylo: 

14 radnych na stan 15 radnych 

( lista obecnosci w zal£tczeniu). 

Spoza Rady Gminy w posiedzeniu udzial wzi~li: 

Marek Kiwit - W 6jt Gminy 

Maria Nadratowska - Sekretarz Gminy 

Ewa J~drzejewska - Skarbnik Gminy 

Ad.! Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady XVI Sesji Rady Gminy Ciechan6w otworzyl Eugeniusz Olszewski 

Przewodnicz£tcy Rady Gminy Ciechan6w powital radnych. Nast~pnie stwierdzil, ze po 

sprawdzeniu listy obecnosci na sali znajduje si~ 14 radnych co stanowi quorum wladne 

do podejmowania prawomocnych uchwal. 

Ad.2 Przyj~cie porzadku dziennego obrad .. 

Przewodnicz'tcy zwr6cil siC( z pytaniem do radnych czy s't wnioski do przedstawionego 

porz'tdku obrad. Radni nie zglosili wniosk6w do przedstawionego porz'tdku obrad. 

Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie przyj~la porz£tdek obrad. 

Porz~dek obrad: 

1. 	Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 
2. 	Przyj~cie porz£tdku dziennego obrad. 
3. 	Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Ciechan6w. 
4. 	Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w uchwale budzetowej Gminy Ciechan6w w 

roku 2012. 
5. 	Podj~cie uchwaly w sprawie zaci£tgni~cia kredytu dlugoterminowego w roku 

budzetowym 2012. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Niestum. 
7.Wolne wnioski i zapytania. 
8. Odpowiedzi na pytania i wnioski. 



9. Zamkniltcie obrad. 

Ad.3. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Pro~nozie Finansowej 
Gminy Ciechanow 
Pani Skarbnik przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Ciechan6w. Poinformowala, ze zmiany S'l po stronie 

wydatk6w i dochod6w. 

Rada Gminy jednomyslnie przyjlt1a uchwallt. 

IUchwala w zal'lczeniu do protokolul 

Ad.4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w uchwale budzetowej Gminy 
Ciechanow w roku 2012. 

Pani Skarbnik poinfonnowala, ze wprowadza silt zmiany budzetu gminy po stronie 
dochod6w: 

1. zmniejszenia - 4.753.464,00 zl: 

w dziale 010 - Rolnictwo i lowiectwo - 1.926.579,00 zl z tytulu zmiany klasyfikacji 

budzetowej czwartej cyfry paragrafu. 

w dziale 600 - Transport i I~cznosc - 2.429.000,00 zl z tytulu zmiany klasyfikacji 

budzetowej czwartej cyfry paragrafu. 

w dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa - 220.375,00 zl z tytulu zmiany 

klasyfikacji budzetowej czwartej cyfry paragrafu . 

w dziale 750 - Administracja publiczna - 300,00 zl z tytulu zmniejszonych 

wplyw6w z odsetek od srodk6w na rachunkach bankowych. 


• w dziale 756 Dochody od osob prawnych , od osob fizycznych i od innych 
jednostek nieposiadaj~cych osobowosci prawnej oraz wydatki zwi~zane z ich 
poborem 142.280,00 zl z tytu1 u zmniejszonych wplyw6w udzial6w z podatku 
doc hod owego od os6b fizycznych, zgodnie z pismem Nr ST314820121201 21459 
Ministra Finans6w. 

• w dziale 758 - Rozne rozliczenia - 34.930,00 zl z tytulu zmniejszenia cZltsci 

oswiatowej sUbwencji og61nej ,zgodnie z pismem Nr ST31482 0121201 21459 Ministra 

Finans6w. 

2. zwi~kszenia 4.576.254,00 zl: 

w dziale 010 - Rolnictwo i lowiectwo 1.926.579,00 zl z tytulu zmiany klasyfikacji 

budzetowej czwartej cyfry paragrafu. 

w dziale 600 - Transport i I~cznosc - 2.429.000,00 zl z tytulu zmiany klasyfikacji 

budzetowej czwartej cyfry paragrafu. 

w dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa - 220.375,00 zl z tytulu zmiany 

klasyfikacji budzetowej czwartej cyfry paragrafu. 


· w dziale 750 - Administracja publiczna - 300,00 zl z tytulu otrzymanej darowizny. 

Dodala, ze wprowadza silt zmiany budzetu gminy po stronie wydatk6w : 
1. zmniejszenia 3.006.164,00 zl : 



w dziale 010 - Rolnictwo i lowiectwo 2.700.859,00 zl w tym z tytulu zmiany 
klasyfikacji budzetowej czwartej cyfry paragrafu - 2.558.579,00 zl i z tytulu 
zmniejszenia naklad6w na budow<r kanalizacji sanitamej przy drodze wojew6dzkiej 
Ciechan6w - Chruszczewo142.280,00 zl . 
w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa - 220.375,00 zl z tytulu zmiany klasyfikacji 
budzetowej czwartej cyfry paragrafu. 
w dziale 710 - Dzialalnosc uslugowa 10.000,00 zl z tytulu zmniejszenia nak1ad6w na 
uslugi geodezyjne. 

• w dziale 754 Bezpieczeiistwo publiczne i ochrona przeciwpozarowa 10.000,00 
zl z tytulu zmniejszenia naklad6w na ochron<r przeciwpozarow~. 

w dziale 801 Oswiata i wychowanie 34.930,00 zl z tytulu zmniejszenia srodk6w na 
wyplaty dodatkowego wynagrodzenia rocznego 21.500,00 zl, zakupu materia16w, 
energii i pomocy naukowych - 11.430,00 zl oraz zakup uslug - 2.000,00 
w dziale 852 Pomoc spoleczna - 30.000,00 zl z tytulu zmniejszenia srodk6w z oplat 
za pobyt w domu pomocy spolecznej. 

Rada Gminy jednomyslnie przyj<rla uchwal<r. 
/ uchwala w zal~czeniu do protokolu/ 

Ad.5. Podj~cie uchwaly w sprawie zaci'u:ni~cia kredytu dlugoterminowego w 
roku budzetowym 2012. 

Pani Ewa l<rdrzejewska - Skarbnik Gminy om6wila projekt uchwaly w sprawie 

potrzeby zaciqgni<rcia kredytu dlugoterminowego w roku budzetowym 2012. 

Zaciqgni<rcie przedmiotowego kredytu przewidziane bylo w uchwale budzetowej na 

2012 rok. 

Poinformowala, ze zostanie zaciqgni<rty kredyt w kwocie 680.000,00zl na splat<r 

wczesniej zaciqgni<rtych kredyt6w. 

Splata kredytu nast<rpowac b<rdzie w latach 2013 - 2020, zgodnie z 

przeplywami pieni<rznymi kt6re stanowi~ zal~cznik do uchwaly, dodala ze splata 

b<rdzie dokonywana z dochod6w uzyskiwanych z tytulu dzia16w we wplywach w 

podatku dochodowym od os6b fizycznych i podatku od nieruchomosci. 

Rada Gminy jednomyslnie podj~la uchwal<r. 
/ uchwala w zal~czeniu do protokolu/ 

Ad.6. Podj~cie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Niestum. 

Pani Sekretarz poinformowala, ze jest to ulica biegn~ca za Agro Turem, powstaly tam 
dzialki budowlane. 0 nadanie nazwy ulicy zwr6cil si<r mieszkaniec kt6ry chc<r si<r za
meldowac. Radny Petrykowski powiedzial, ze nie rna sensu na razie nadawac nazwy 



ulicy tylko dla jednego domu, nie wiemy jakie w przyszlosci to b~dzie osiedle. Pan 
Wojt wraz z Radnym Petrykowskim zwrocili si~ z wnioskiem do Rady 0 zdj~cie 

punktu nr 5 z porzqdku obrad. 

Rada jednomyslnie przyj~la wniosek. 

Ad 7. Sprawy roine 

Radny Majkowski poinformowal, ze rowniarka ktora rownala drog~ w Ropelach , nie 

poprawila drogi, nadal nie mozna si~ minqc. Poprosil 0 zamieszczenie znakow infor

mujqcych 0 zwierz~tach. 


Radny Jezierski powiedzial, ze w Chruszczewie Sq 4 dzialki gminne na ktorych panuje 

nieporzqdek, skoro gmina nie rna pieni~dzy powinna uporzqdkowac te dzialki i je 

sprzedac, zwrocil si~ z prosbq 0 zrobienie placu na ktorym mlodziez moglaby grac w 

pilk~. Zapytal co z dofinansowaniem na remiz~ w Chruszczewie, czy cos juz wiado

mo? 

Dodal, ze Rada powinna zaczqc myslec 0 poprawie sytuacji gminy a nie tylko obiecy

wac. 

Radna Zebrowska poprosila 0 rowniark~ na drodze relacji Mieszki Sokolowek gdyz 

jest problem przejechania nawet ciqgnikiem, dodala ze row ktory jest usytuowany za 

Norco jest strasznie zasmiecony. Poruszyla temat oswietlenia, jako sohys zglaszala 

awari~ co nie przynioslo zadnego rezultatu. Powiedziala ze kazdy powinien miec pra

wo do zglaszania awarii. Poinformowala, ze kolo Pani G6rskiej lampa caly czas mry

gao Zaproponowala aby ludzie zatrudnieni w ramach prac interwencyjnych zbierali 

smieci wok6l przystankow. 

Radny Rudnicki powiedzial, ze we wszystkich lampach oswietlenia ulicznego na tere

nie gminy zarowki majq moc 300VAT w innych gminach majq po 70 VAT nalezy wy

mienic zar6wki, zapytal czemu z prasy dowiaduje si~ ze Pan Wojt wyrzucil firm~ z 

placu budowy? 


Ad.8.0dpowiedzi na pytania i wnioski. 

Pan W6jt powiedzial, ze osobiscie sprawdzil drogi kt6re r6wnala rowniarka, na pewno 
b~dzie to poprawione gdyz nie wyr6wnal zadnego dolu. Poinformowal, ze nie przyj
mie faktury za to r6wnanie. 
Jesli chodzi 0 dzialki przy "dworze" w Chruszczewie, byly ogloszone do sprzedazy, 
nie bylo ch~tnych kto chcial by si~ tam budowac, poza tym mieszkancy dworu majq 
tam swoje ogrodki, ostatnio na zebraniu pytali jakim prawem gmina chce im zabrac te 
dzialki. Nalezy to przedyskutowac na zebraniu z wszystkimi mieszkancami. Poinfor
mowal, ze swietlica w Chruszczewie b~dzie wyremontowana, gdyz podpisana jest juz 
umowa na dofinansowanie ze srodk6w UE, w nast~pnym tygodniu b~dzie ogloszony 
przetarg na wykonawc~. Trzeba b~dzie uzgodnic projekt. Odpowiadajqc na pytanie 0 

boisko, byl wyznaczony teren na boisko. Powiedzial, ze takie slow a, ze Rada nie po
trafi mysle6 i jest bezwladna nie powinny padac, rada musi wydzielic kierunki dziala
nia. Panstwo jestescie wladni, wojt jest organem wykonawczym. 



E ''iTPQ..J.ur\O"I 

Poinformowal, ze 15 maja b~dzie podpisany wniosek " Radosna szkola" oraz aneks do 
umowy. 
Odnosnie drogi Sokolowek-Mieszki na dziefl dzisiejszy nie mozemy poprawic tej dro
gi gdyz nie rna pieni~dzy, a zle oczyszczenie rowu nalezy zglosic do spolek wodnych 
one zajmuj<\. si~ melioracj<\.. Problem smieci jest poruszany wielokrotnie, rozmawiala z 
Pani<\. Dr<\.zewsk<\. oraz z Panem Borkowskim przedstawicielami Zarz<\.du Drog, gdyz 
glownie zasmiecone s<\. drogi wojewodzkie i powiatowe. Sohysi z Ujazdowka i Prz<\.ze
wa z pomoc<\. Pani Rybak i mieszkaflcow wsi sami uporz<\.dkowali drogi w swoich 
miejscowosciach.. Odnosnie oswietlenia mamy pracownika, ktory jest upowazniony 
do zglaszania awarii mozna zostawiac rowniez informacje na sekretariacie, dodal ze 
rozmawial czemu nie wykonuj<\. nalezycie swoich prac. Odpowiadaj<\.c na pytanie 
Radnego Rudnickiego nie wiedzial ze mamy tak mocne zarowki 
Powiedzial rowniez, ze WAPNOPOL przej<\.l budow~ kanalizacji, zostal oszukany 
przez firm~ Tignar oprocz tego Pani Ciesielska caly czas oszukuj~ podwykonawcow i 
informuje ich ze to Gmina ich splaci. W poniedzialek bylo spotkanie, poprosil prezesa 
o protokol powykonawczy i dokumenty niestety do tej pory ich nie otrzymalismy. 

Ad.9.Zamkni~cie obrad. 

Przewodnicz<\.cy Rady Gminy Ciechanow podzi~kowal wszystkim za przybycie i 


zamkn<\.l obrady XVI Sesji Rady Gminy Ciechanow. 

Protokolowala 

Patrycja Zyznowska 

http:Przewodnicz<\.cy
http:Prz<\.ze
http:Zarz<\.du



